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2019年香港建築師學會兩岸四地建築設計論壇及大獎
Cross-Strait Architectural Design Symposium & Awards 2019
學生組Student Category
參賽表格Entry Form


多謝你支持2019年香港建築師學會兩岸四地建築設計論壇及大獎學生組設計比賽，並提交參賽申請。 

· 請將參賽表格(.DOC 及 .PDF格式)，連同各100字上限的中文及英文設計綱領 (.DOC格式，字體 Arial, 12大小)及2張A1橫島設計圖(.PDF 格式、300dpi解析度、10Mb或以下)，上載至 http://www.hkia.net/cadsa/2019/student/ 。
· 提交截止日期為2019年4月26日下午11:59 (香港時間)。 逾期申請將不獲考慮，敬請留意。
· 電郵確認將於作品成功提交後發出。
· 就比賽及參賽資格的詳情，請瀏覽http://www.hkia.net/cadsa/2019/student/
· ＊申請人需於每頁設計作品之右下角位置及每頁設計綱領的頂端位置標示網上註冊後所獲分配的登記編號 (字體 Arial, 16大小)。
· 如以隊伍形式參加，請填寫隊伍成員的名稱及其詳細資料


Thank you for applying for the Student Category of Cross-Strait Architectural Design Symposium & Awards 2019.  

· Please submit your entry form in .DOC and .PDF formats together with a design statement of 100 words maximum in Chinese and English in .DOC format (Font 12, Arial), as well as two graphic designs (A1 size) in Landscape (.PDF format, 300 dpi, 10Mb or less), by uploading to http://www.hkia.net/cadsa/2019/student/ .  
· [bookmark: _GoBack]The closing date of submission is 26thApril 2019 at 11:59pm (Hong Kong Time).  Late submission will not be considered.  
· A message will be emailed to the participant upon successful uploading.
· For details and eligibility of competition, please refer to http://www.hkia.net/cadsa/2019/student/ 
· *Registration number, assigned after online registration, should be marked at the bottom right hand corner of each layout (Font 16, Arial), and at the top of each page of Design Statement.
· Please fill in names and other particulars of the team members should the submissions be in team basis.






	作品名稱Name of Entry:

	登記編號Registration Number (assigned after online registration):

	主要聯絡人及其資料Main Contact Person and Applicant’s Details:

	姓Surname:

	名Given name(s):

	大專/大學修讀年期 (年數)Tertiary Education Duration (Years):    

	修讀學年(2018/19秋季學期)Academic Year in 2018/19 Fall Semester:           

	大專院校名稱Institution:

	內地Mainland China / 香港特別行政區Hong Kong SAR / 台灣Taiwan 
/  澳門特別行政Macau SAR: 

	學生證號嗎Student I.D. Number:

	郵寄地址Postal Address:

	電郵地址Email Address:

	手機號碼Mobile Number:

	其他聯絡號碼(如適用)Other Telephone Number (if appropriate):



聲明DECLARATION
* 
我謹此聲明以上填報之資料均屬真實無訛，所提交的作品亦是由本人／本隊伍所原創，並願意承擔作品之一切責任。  我謹此賦予主辦單位作品之版權作宣傳及展覽之用。
I hereby declare that the information provided in this submission is true and accurate.  I/We shall be responsible as the primary author of the design submitted herewith.  To the Organizer, I/we hereby assign all the rights of using the design for promotion and exhibition purpose.

簽署Signature of the applicant _____________________________日期   Date ____________________

(*請於方格加上剔號Please check the box for full completion)





(只適用於以隊伍形式提交Applicable to team submission only)
	隊伍成員Team Member (2):

	姓Surname:

	名Given name(s):

	大專/大學修讀年期 (年數)Tertiary Education Duration (Years):    

	修讀學年(2018/19秋季學期)Academic Year in 2018/19 Fall Semester:           

	大專院校名稱Institution:

	內地Mainland China / 香港特別行政區Hong Kong SAR / 台灣Taiwan
/  澳門特別行政Macau SAR: 

	學生證號嗎Student I.D. Number:

	郵寄地址Postal Address:

	電郵地址Email Address:

	手機號碼Mobile Number:

	其他聯絡號碼(如適用)Other Telephone Number (if appropriate):



聲明DECLARATION
* 
我謹此聲明以上填報之資料均屬真實無訛，所提交的作品亦是由本人／本隊伍所原創，並願意承擔作品之一切責任。  我謹此賦予主辦單位作品之版權作宣傳及展覽之用。
I hereby declare that the information provided in this submission is true and accurate.  I/We shall be responsible as the primary author of the design submitted herewith.  To the Organizer, I/we hereby assign all the rights of using the design for promotion and exhibition purpose.

簽署Signature of the applicant _____________________________日期   Date ____________________

(*請於方格加上剔號Please check the box for full completion)



(只適用於以隊伍形式提交Applicable to team submission only)
	隊伍成員Team Member (3):

	姓Surname:

	名Given name(s):

	大專/大學修讀年期 (年數)Tertiary Education Duration (Years):    

	修讀學年(2018/19秋季學期)Academic Year in 2018/19 Fall Semester:           

	大專院校名稱Institution:

	內地Mainland China / 香港特別行政區Hong Kong SAR / 台灣Taiwan 
/  澳門特別行政Macau SAR: 

	學生證號嗎Student I.D. Number:

	郵寄地址Postal Address:

	電郵地址Email Address:

	手機號碼Mobile Number:

	其他聯絡號碼(如適用)Other Telephone Number (if appropriate):



聲明DECLARATION
* 
我謹此聲明以上填報之資料均屬真實無訛，所提交的作品亦是由本人／本隊伍所原創，並願意承擔作品之一切責任。  我謹此賦予主辦單位作品之版權作宣傳及展覽之用。
I hereby declare that the information provided in this submission is true and accurate.  I/We shall be responsible as the primary author of the design submitted herewith.  To the Organizer, I/we hereby assign all the rights of using the design for promotion and exhibition purpose.

簽署Signature of the applicant _____________________________日期   Date ____________________

(*請於方格加上剔號Please check the box for full completion)


(只適用於以隊伍形式提交Applicable to team submission only)
	隊伍成員Team Member (4):

	姓Surname:

	名Given name(s):

	大專/大學修讀年期 (年數)Tertiary Education Duration (Years):    

	修讀學年(2018/19秋季學期)Academic Year in 2018/19 Fall Semester:           

	大專院校名稱Institution:

	內地Mainland China / 香港特別行政區Hong Kong SAR / 台灣Taiwan 
/  澳門特別行政Macau SAR: 

	學生證號嗎Student I.D. Number:

	郵寄地址Postal Address:

	電郵地址Email Address:

	手機號碼Mobile Number:

	其他聯絡號碼(如適用)Other Telephone Number (if appropriate):



聲明DECLARATION
* 
我謹此聲明以上填報之資料均屬真實無訛，所提交的作品亦是由本人／本隊伍所原創，並願意承擔作品之一切責任。  我謹此賦予主辦單位作品之版權作宣傳及展覽之用。
I hereby declare that the information provided in this submission is true and accurate.  I/We shall be responsible as the primary author of the design submitted herewith.  To the Organizer, I/we hereby assign all the rights of using the design for promotion and exhibition purpose.

簽署Signature of the applicant _____________________________日期   Date ____________________

(*請於方格加上剔號Please check the box for full completion)
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